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Verslag van het Koepeloverleg ONG, VvBL, OVS en gemeente De Fryske Marren  
 
Datum : 13 april 2022 
Tijdstip : 16:00 uur 
   
Aanwezig : Tjitze Bouma namens Ondernemersnetwerk Gaasterland (ONG,)  

Jos Jellesma namens Vereniging van Bedrijven Lemmer e.o.(VvBL) 
Jan Bijlholt en Grietje vd Reijnst namens Ondernemers Vereniging Skarsterlân (OVS)  , 
Lourens Bergsma, Frans Veltman en Dick Schuurman namens gemeente De Fryske 
Marren 
 
Afwezig Agnes Daan en Marco Keyzer  

 

1. Opening 

Frans opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

2. Verslag 26 januari 2022 

Het verslag wordt vastgesteld. 

  

3. Wat speelt er binnen de ondernemersverenigingen? 

▪ Wat speelt er binnen (de besturen) van de ondernemersverenigingen 
ONG 
De agenda draait weer op volle toeren. Qua ledental stabiel. De opkomst is hoger dan voor de 
corona tijd. De contributie is verhoogd van 160 naar 175 euro tijdens de laatste ALV. 
 
VvBL 
Twee bijeenkomsten achter de rug. Een vrijdagmiddagborrel in Café de Held van ’63 en de ALV. De 
opkomst viel hier beide keren wat tegen. Volgend jaar moeten er drie (van de zes) bestuursleden 
statutair uit het bestuur treden en dat betekent dat er tijdig naar vervanging gezocht moet worden. 
 
OVS 
OVS gaat binnenkort een brief naar alle leden sturen met als onderwerp dat lidmaatschap van OVS 
bedoeld is voor actieve ondernemers. ALV op de golfbaan georganiseerd en een gezellige avond in 
het Hert. Ook hier is een bestuurswisseling geweest. Op 21 april een avond samen met de 
gemeente en daar komt Mathijs Bouwman als spreker. 
 
Gemeenschappelijke avond met ONG en VvBL waarschijnlijk op 27 oktober. Bedoeling is om dat in 
Sint Nicolaasga in het zalencentrum te organiseren. 
 

 

4. De Fryske Marren 

▪ Verkiezingen gemeenteraad 

De uitslagen zijn bekend en het lijkt dat dit wel gevolgen voor het huidige college gaat 

hebben. Het lijkt uit te draaien op een coalitie van FNP, PVDA, VVD en Groenlinks. Dit 

betekent dat er waarschijnlijk 3 nieuwe wethouders komen. Frans geeft de tip mee om 

vanuit de ondernemers input te leveren aan deze partijen (via de formateur) voor 

aandachtspunten voor het coalitieakkoord. 

 



 

2 van 2 

 
 

▪ Regionale afspraak bedrijventerreinen 

Dit betreft de afspraken die wij hebben gemaakt met SWF en de Provincie om tot 

overeenstemming te komen voor de plannen voor de komende (meerdere) jaren. De plannen 

zijn besproken en worden binnenkort aan de beide colleges voorgelegd. Daarna wordt het 

plan aan GS aangeboden voor instemming. Op basis van de huidige prognose hebben we tot 

2035  ruimte voor 41 hectare bedrijventerrein. Naast de nog beschikbare grond op de 

bestaande bedrijventerreinen biedt dit mogelijkheden voor uibreiding van bestaande en de 

ontwikkeling van nieuwe bedrijventerreinen 

 

▪ Deltaplan NN-Lelylijn 

Dit onderwerp ligt waarschijnlijk genuanceerd bij de nieuwe coalitie. De FNP heeft er  

provincie breed een verkiezingsitem van gemaakt dat zij hier geen voorstander van zijn. Er 

is dus een reële kans dat de Lelylijn anders  in het nieuwe coalitieakkoord terecht zal komen.  

Het kabinet heeft 3 miljard gereserveerd voor de Lelylijn. Dat betekent dat het nu via de lijn 

van de Tracéwet wordt opgepakt. Het Rijk is daarbij aan zet. De eerste stap die gezet zal 

worden is het project aanmelden voor een Europese TenT-subsidie.  
 

 

5. Evaluatie Sociaal Economisch Beleid 

De evaluatie is inmiddels gestart. De eerste gesprekken met de ondernemersverenigingen 
afzonderlijk zijn geweest of ingepland. De uitkomst van de gesprekken kan leiden tot een 
vervolgsessie met alle drie de verenigingen gezamenlijk. Het streven is om de evaluatie voor de 
zomer van dit jaar af te ronden. 
 

 

6. Programma R & T  

Er is een beperkt aantal zienswijzen binnengekomen. 
Er is weinig respons vanuit de ondernemers dit is jammer want positieve respons is ook respons. 
Een aantal stichtingen zoals Nannewiid en Club van Aanjagers hebben een zienswijze ingediend. 
Ook de VVV en een aantal plaatselijke belangen hebben gereageerd. 
Daarnaast zijn er ook de gebruikelijke reacties van o.a. Mooi Skarsterlan en de Vogelwacht 
ontvangen. Tot slot zijn er een aantal zienswijzen m.b.t. jaarplaatsen op de campings die 
verdwijnen ingediend. 
 
We zullen binnenkort met de zienswijzen in de reactienota terug naar college en de Raad. 
 

 

7. Uit de regio  

Geen bijzonderheden. 
 

 

 

8. Nieuwe vergaderdatum 

De volgende vergadering is op 8 juni om 16.00 u indien er dan al een nieuwe wethouder bekend is.  

 

9. Sluiting 

De voorzitter sluit om 18.00 uur de vergadering. Dit was de laatste vergadering van Frans Veltman 
in deze setting. Hij wordt bedankt en succes gewenst in zijn vervolg carrière.  

 


